
Protokół nr XVIII  
z obrad XVIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 27 marca 2012 r. !!!

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. #!
Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. Lista 
obecności radnych stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu. !!
W sesji uczestniczyli także: Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt Gminy R. Figiel 
Sekretarz Gminy J. Słubik, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Kierownik ref. Oświaty, 
Kultury i Sportu M. Wieczorek, Kierownik ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami K. Denuszek, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski oraz sołtysi 
Gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do 
protokołu. !!
Ad. pkt. 1 #!
Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady XVIII sesji, powitał wszystkich 
przybyłych i stwierdził quorum co stanowi prawomocność Rady do podejmowania 
uchwał. !!
Ad. pkt. 2#!
Protokoł z XVII sesji Rady Gminy został przyjęty w głosowaniu bez uwag –
jednogłośnie. !!
Ad. pkt. 3#!
Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad  w 
pkt. 10 podjęcie uchwał dodatkowych projektów uchwał w sprawach:!!
- zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Jacek i Agatka naszą przyszłością. 
Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych zajęciach 
terapeutycznych i rozwijajacych zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie 
Pabianice”, współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego za pośrednictwem Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,!!
- zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Pabianice i 
sposobu ich rozliczania,!!
- zmian w budżecie gminy Pabianice - zmian dokonuje się w załączniku do projektu 
budżetu na 2012 rok, w którym  zmienia się brzmienie nazwy zadania dotacyjnego 



dla Powiatu Pabianickiego z „Dotacja dla Powiatu na remont drogi w Szynkielewie II  
na „Dotacja dla Powiatu Pabianickiego na zadanie pod nazwą – utwardzenie 
odcinka drogi powiatowej nr 3308 w miejscowości Szynkielew”!
i projektu uchwały wiążącego się z poprzednim w/w projektem uchwały w sprawie:!
- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Pabianickiego!!
Rada nie wniosła uwag do przedstawionego przez Wójta Gminy wniosku o 
poszerzenie porządku obrad, innych wniosków nie złożono. !!
Przewodniczący Rady kolejno poddawał do głosowania zgłoszone przez Wójta do 
porządku obrad dodatkowe projekty uchwał. !!
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie - zatwierdzenia 
do realizacji projektu pt. „Jacek i Agatka naszą przyszłością. Indywidualizacja 
procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych zajęciach terapeutycznych i 
rozwijajacych zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie Pabianice”, 
współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego za pośrednictwem Programu Operacyjnego Kapital Ludzki Rada 
opowiedziała się w głosowaniu – jednomyślnie. !!
Powyższy projekt uchwały otrzymał w porządku obrad numer roboczy – XVIII/G/
2012!!
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad 
udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy Pabianice i sposobu 
ich rozliczania, Rada opowiedziała się w głosowaniu – jednomyślnie. !!
Projekt uchwały otrzymał w porządku obrad numer roboczy – XVIII/H/2012!!
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmian w 
budżecie gminy Pabianice Rada opowiedziała się jednomyślnie. !!
Projekt uchwały otrzymał w porządku obrad numer roboczy – XVIII/I/2012!!
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Pabianickiego Rada 
opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie. !!
Projekt uchwały otrzymał w porządku obrad numer roboczy – XVIII/J/2012!!
Porządek obrad wraz z wprowadzonymi  zmianami został przyjęty przez Radę 
Gminy w głosowaniu – jednomyślnie i przedstawia się następująco:  !!

! !2



1. Otwarcie obrad XVIII sesji.!
2. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy Pabianice.!
3. Przyjęcie porządku obrad sesji.!
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.!
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.!
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.!
7. Statut sołectwa. Zadania i funkcjonowanie organów sołectwa. Zasady współpracy 
z organami Gminy!
8. Informacja o stanie ściągalności podatków za rok 2011, opłat za wodę, ilość 
zwolnień podatkowych i ich wartość. !
9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. !
10. Podjęcie uchwał w sprawach:!

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Pabianice. Uchwała Nr XVIII/A/
2012!

b) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej działki 
gminnej Uchwała Nr XVIII/B/2012!

c) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. -  Nr XVIII/C/2012!
d) zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. - Nr XVIII/D/2012!
e) wyrażenia zgody na wyodrębnieni funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Pabianice na 2013 rok. - Nr XVIII/E/2012!
f) wystawienia weksla in blanco jako zabezpieczenia prawidłowej realizacji 

umowy o przyznanie pomocy finansowej na realizację operacji pod nazwą 
„Modernizacja Domu Ludowego wraz z zagospodarowaniem terenu 
ośrodka kulturalno – sportowego w Bychlewie” - Nr XVIII/F/2012!

g) zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Jacek i Agatka naszą przyszłością. 
Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych 
zajęciach terapeutycznych i rozwijających zainteresowania dzieci w klasach 
I-III w Gminie Pabianice”, współfinansowanego przez Unię Europejską w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego za pośrednictwem Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki- Nr XVIII/G/2012!

h) zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy 
Pabianice i sposobu ich rozliczania- Nr XVIII/H/2012!

i) zmian w budżecie gminy Pabianice- Nr XVIII/I/2012!
j) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Pabianickiego- Nr XVIII/J/2012!
11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.!
12.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. !
13. Odczytanie i przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.!
14. Zamknięcie obrad sesji. !!!
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Ad. pkt. 4#!
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną M. Lubowicką i radnego P. 
Kociołka. Skład Komisji Rada zatwierdziła w głosowaniu jednomyślnie.  !!
Ad.pkt. 5#!
Wójt Gminy złożył informację o pracy Urzędu od ostatniej sesji.!
Informacja przedstawia się następująco:!!
„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE #
O PRACY MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY #
W MARCU 2012 ROKU#!
Ochrona środowiska i gospodarka nieruchomościami#!
1. Rozstrzygnięto przetarg na budowę Ośrodka Zdrowia w Pawlikowicach. 
Wpłynęło 14 ofert. Wygrała firma JLT Jan Trawczyński z Ksawerowa za kwotę 
787.200 zł. !
2. Zlecono opracowanie Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2014 – 2020 Pracowni 
Projektów Budowlanych „ Proj- Art. ” z  Wodzierad za kwotę 7.000 zł.!
3. Eko-Region zaproponował mieszkańcom Gminy kolejną nieodpłatną usługę w 
zakresie usuwania odpadów komunalnych – pojemniki na makulaturę, tworzywa 
sztuczne, metal, wielomateriałowe opakowania. Szczegółową informację otrzymali 
sołtysi. !
4. Przygotowano operat dotyczący sprzedaży starej szkoły w Pawlikowicach. 
Wartość działki wyceniona jest na kwotę 271.000 zł, koszt rozbiórki budynku – ok. 
33.000 zł. !
5. Gmina otrzymała ofertę od Generalnej Dyrekcji  Dróg Krajowych i Autostrad na 
zakup działki  o powierzchni ok. 1200 m 2 przy dawnym Ośrodku Zdrowia w 
Pawłówku za kwotę 118.200 zł. Oferta została przyjęta. !!
Gospodarka komunalna#!
1. Obecnie odbywa się profilowanie równiarką dróg gruntowych .!
2. Odbył się objazd dróg gminnych w celu zinwentaryzowania ubytków w 
nawierzchni po zimie.!
3. Wyłoniono wykonawcę  na remonty cząstkowe dróg  – firma „Lambdar”z Łodzi 
rozpocznie na początku kwietnia naprawę dziur i ubytków w powierzchniach 
asfaltowych dróg gminnych. !
4. Obecnie naprawiane są  drogi szlaką i masą  na zimno .!!!
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Oświata #!
1. Odbyło się spotkanie z Dyrektorami Szkół Gminnych,  podczas którego omówione 
zostały m.in. sprawy z zakresu indywidualizacji procesu nauczania w ramach 
programu POKL, procedura przetargowa, standardy kształcenia ogólnego dla klas I-
III szkół podstawowych, oraz sprawy organizacyjne ( przypomnienie o obowiązku 
złożenia przez dyrektorów szkół do 31.03. sprawozdania ze sposobu wykorzystania 
środków przyznanych w poprzednim roku budżetowym na dofinansowanie form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli ).!
2. W związku z przeprowadzaną przez Gminę kontrolą obowiązku nauki, do końca 
marca mają być dostarczone do Urzędu Gminy Pabianice oświadczenia od rodziców 
w sprawie spełniania przez dzieci w/w obowiązku. Kontrola służy również 
przygotowaniu sprawozdania z zakresu spełniania obowiązku nauki przez młodzież 
w wieku 16-18 lat do Systemu Informacji Oświatowej wg. stanu na dzień 31.03.2012 r.!
3. Podpisano umowę Nr 119/2012 z dnia 6.03.2012 r. z Wojewodą Łódzkim 
reprezentowanym przez Kuratorium Oświaty w Łodzi w sprawie trybu 
przekazywania w 2012 r. środków Funduszu Pracy z przeznaczeniem dla gminy na 
dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników 
oraz ich rozliczenia.!
4. Wydano 1 decyzję na dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianego 
pracownika.!!
Ponadto Wójt uczestniczył :!
1.03. – w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym LKS „Orzeł” w Piątkowisku,!
3.03. – w zebraniu sprawozdawczym OSP Gorzew ,!
5.03. – w zebraniu sprawozdawczym KGW w Żytowicach,!
7.03. – w zebraniu wiejskim w Piątkowisku,!
10.03. – w zebraniu sprawozdawczym KGW w Bychlewie,!
13.03. – w spotkaniu w Starostwie Powiatowym na temat organizacji ruch związanej 
z budową trasy S-8. Wszystkie gminy z powiatu pabianickiego zwróciły się do 
GDDKiA  o wspólne ustalenie organizacji ruchu tak, aby nie uległy zniszczeniu drogi 
gminne i powiatowe.!
13.03. – w MOKu w Pabianicach, gdzie  odbył się występ zespołu „Bychlewianka,!
14.03. – w spotkaniu z organizacjami pozarządowymi z terenu Gminy Pabianice, na 
którym przedstawiono informacje w jaki sposób te organizacje mogą składać wnioski 
o środki unijne za pośrednictwem stowarzyszenia „ Buduj-Razem” ,!
17.03. – w zebraniu sprawozdawczym OSP Rydzyny,!
23.03. – w zebraniu wiejskim Konin – Majówka,!
24.03. – w zebraniu Rady Kobiet w Ksawerowie,!
26.03. w otwarciu hali sportowej w Rzgowie”.   !!!
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Ad. pkt. 6#!
Przewodniczący Komisji poinformowali o pracy Komisji Rady między sesjami. !!
Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i jednocześnie pełniący funkcję 
Przewodniczącego Komisji doraźnej Statutowej M. Muszczak poinformował, że 
Komisje między sesjami odbyły jedno wspólne posiedzenie, na którym pracowały 
nad nowelizacją Statutu Sołectwa, zapoznały się z rolą, organizacją i 
funkcjonowaniem rad sołeckich oraz zasadami współpracy.!!
Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna zapoznała się ze stanem rozwoju 
kultury wraz z bibliotekarstwem, z zadowoleniem przyjęła działania bibliotek, które 
prowadzą szeroką działalność w obrębie swoich miejscowości organizując między 
innymi spotkania z autorami.  Ponadto Komisja zapoznała się z materiałami na sesję 
Rady Gminy. !!
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju A. Skawiński 
poinformował, że Komisja, której przewodniczy między sesjami odbyła dwa 
posiedzenia. Na jednym z posiedzeń dokonała analizy działań Gminy w zakresie 
gospodarki wodami opadowymi i gruntowymi, pracowała nad projektem uchwały 
w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Gminy 
Pabianice i sposobu ich rozliczania. Na drugim posiedzeniu analizowała gospodarkę 
ściekową w gminie Pabianice z uwzględnieniem sytuacji Grupowej Oczyszczalni 
Ścieków oraz wylewiska ścieków w Szynkielewie. Komisja omówiła materiały na 
najbliższą sesję Rady Gminy. !!
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że 
Komisja, której przewodniczy między sesjami odbyła 1 posiedzenie, na którym 
przyjęła sprawozdanie z przebiegu „akcji zima”, zapoznała się z informacją na temat 
stanu ściągalności podatków, opłat za wodę i ścieki za rok 2011, ilość zwolnień 
podatkowych i ich wartość. Zapoznała się także z materiałami na najbliższą sesję. !!
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że między sesjami 
Komisja odbyła jedno posiedzenie. Na tym posiedzeniu zapoznała się z protokołem z 
kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Łodzi w zakresie 
gospodarki finansowej budżetu gminy za rok 2010,2011 !!!
Ad. pkt. 7#!!
Temat dotyczący statutu sołectwa, zadań, funkcjonowania sołectwa, zasad 
współpracy z organami Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy J. Słubik.!
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Poinformowała, że Komisja doraźna Statutowa Rady Gminy pracuje nad nowelizacją 
statutu sołectwa. W jednym z posiedzeń uczestniczyli sołtysi Gminy, którzy zgłaszali 
swoje uwagi i wnioski do przedstawionego projektu statutu. Komisja doraźna 
Statutowa weźmie je pod uwagę w dalszej pracy nad statutem. !!
Sekretarz Gminy odwołała się do przepisów ustawy o samorządzie gminnym, które 
nakładają szereg obowiązków na gminę w zakresie działań i zadań gminy, między 
innymi zbiorowych potrzeb wspólnoty. Gmina może powoływać jednostki 
pomocnicze jakimi są sołectwa. Rada Gminy natomiast nadaje statuty sołectwa. W 
statucie powołuje się organy sołectwa, organem sołectwa jest zebranie wiejskie, 
natomiast organem pomocniczym jest rada sołecka. !!
Sekretarz Gminy opierając się na projekcie opracowywanego statutu omówiła jego 
zakres, kompetencje zebrania wiejskiego, sołtysa, rady sołeckiej, która odgrywa rolę 
pomocniczą. Rada sołecka poprzez szerokie kontakty z mieszkańcami swojego 
sołectwa, organizacjami może składać wnioski do sołtysa związane z 
funkcjonowaniem danej miejscowości, przygotowywać projekty uchwał na zebranie 
wiejskie.!!
Sołtysi są organami wykonawczymi samorządu wiejskiego, za pośrednictwem 
których przekazywane są wszelkie sprawy np. na sesji Rady Gminy w których 
sołtysi uczestniczą, bądź bezpośrednio do Wójta Gminy.!!
Omówione zagadnienia dot. statutu sołectwa, zadań, funkcjonowania sołectwa, 
zasad współpracy z organami Gminy, które przedstawiła Sekretarz Gminy J. Słubik 
zawarte są w projekcie statutu sołectwa stanowiącym zał. do niniejszego protokołu o 
numerze 3. !!
W dyskusji Przewodniczący Komisji doraźnej Statutowej M. Muszczak wyraził 
podziękowanie dla Sekretarz Gminy za fachową pomoc jaką udziela Komisji 
Statutowej podczas prac prowadzonych nad nowelizacją statutu sołectwa. !!
Przewodniczący Rady A. Jaksa podkreśli, że bardzo ważną zmianą jaka została 
wprowadzona do nowego statutu sołectwa jest uporządkowanie procedury 
przeprowadzania wyborów na sołtysa i do rady sołeckiej, a także ściśle określone 
kompetencje rad sołeckich.!!
Więcej głosów  w dyskusji nie zgłoszono.!!!!
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Ad. pkt. 8#!!
Informację o stanie ściągalności podatków za rok 2011, opłat za wodę, ilość zwolnień 
podatkowych i ich wartość przedstawił Wójt Gminy H. Gajda. Informacja pisemna 
na powyższy temat stanowi zał. nr 4 do protokołu. !!
W dyskusji głos zabrał radny A, Skawiński i zapytał Wójta w sprawie dot. gruntów 
zabranych ich właścicielom pod budowę drogi S-8, a którzy poczynili opłaty 
podatkowe z tytułu ich posiadania. W jaki sposób będzie ta sprawa rozwiązana?!!
Wójt poinformował, że do Urzędu Gminy nie dotarły jeszcze akty notarialne ze 
Starostwa Powiatowego w kwestii zmiany areałów tych gruntów. W chwili, kiedy te 
informacje do nas dotrą, wszystko zostanie prawnie uregulowane, Urząd Gminy 
będzie dokonywał zwrotów nadpłat.!!
Ad. pkt. 9#!
Z interpelacjami do Wójta Gminy wystąpili:!!
Radna Z. Kasperska złożyła interpelacje: w sprawie wykonania rowów 
przydrożnych przy drodze powiatowej na odcinku Lutomiersk – Porszewice do 
posesji p. Wojtaszczyka oraz uzupełnienia oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Porszewice w stronę Lutomierska.!!
Radna Z. Kasperska nawiązała do statutu sołectwa, którego nowelizację opracowuje 
Komisja Statutowa Rady Gminy i prosiła, aby Komisja w nowym Statucie zawarła 
moc wykonawstwa wniosków z zebrań wiejskich.!!
Radny P. Kociołek interpelował w sprawie wpisania do budżetu gminy inwestycji 
objęcia projektem kanalizacji fragmentu wsi położonej wzdłuż drogi Bychlew –
Terenin.!!
Radny Ł. Drewniak złożył wnioski na piśmie. Wnioski w sprawach:!
- przeznaczenia środków ze sprzedaży budynku  Agronomówki w Górce 

Pabianickiej na projekt i budowę chodnika w Górce Pabianickiej od drogi krajowej 
71 obok kościoła i dalej w kierunku Gorzewa,!

- przekazania środków finansowych, które pozostały w budżecie gminy w wyniku 
braku możliwości uzyskania dofinansowania do przebudowy ul. Złotej w 
Piątkowisku na projekt i przebudowę drogi przez Górkę Poduchowną. !!
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Radny M. Gryska złożył wniosek ustny w sprawie wyrównania i utwardzenia drogi 
dojazdowej do pól w obrębie budowanej drogi S-14, między osiedlem Petrykozy a 
Sznkielewem. !!
Radna C. Rychłowska zapytała kto wydał decyzję na zamknięcie drogi między 
Szynkielewem I i III. Zapytała także, czy Urząd Gminy podejmuje jakieś działania  w 
związku z klęską jaka dotknęła upraw rolników tj. wymarznięcie zbóż ozimych. 
Radna poinformowała, że po świętach Wielkanocnych odbędzie się zebranie wiejskie 
sołectwa Szynkielew. Tematyką będą sprawy związane ze zniszczonymi 
urządzeniami melioracyjnymi i drogami w związku z budową drogi S-14. !
O dokładnym terminie poinformuje Wójta Gminy w późniejszym czasie.!!
Radny Ł. Drewniak zapytał, czy wiadomy jest Gminie fakt, że rolnicy nie mają 
dojazdu do pól w związku z zamknięciem drogi jadąc w kierunku od kościoła w 
Górce Pabianickiej do Szynkielewa, przed posesją p. Frankowskiego ustawiony jest 
znak drogowy zakaz skrętu w lewo. !!!
Ad. pkt. 10#!
Komisja Uchwał i wniosków przedstawiała Radzie Gminy projekty uchwał będące w 
porządku obrad dzisiejszej sesji.!!
Pierwszym przedłożonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Pabianice.!!
Radny P. Kociołek zadał kilka pytań do projektu uchwały, na które otrzymał 
odpowiedzi, podzielił się też swoim uwagami do projektu uchwały. Wyraził 
niezadowolenie z ustawodawczych przepisów zgodnie z którymi musimy 
podejmować taką uchwałę. !!
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju A. Skawiński 
poinformował, że projekt uchwały w powyższej sprawie był szczegółowo omawiany 
na posiedzeniu Komisji, której przewodniczy. Do podjęcia tej uchwały obligują nas 
przepisy prawa.  Przewodniczący poinformował, że Komisja postanowiła powrócić 
do tematu związanego ze zwierzętami na jednych z kolejnych posiedzeń. Zamiarem 
Komisji jest nawiązanie współpracy partnerskiej z ościennymi gminami w kwestii 
czipowania zwierząt, co zdaniem Komisji miałyby właśnie sens w przypadku kiedy 
gminy sąsiadujące ze sobą podjęłyby takie działania. !
Radny P. Kociołek poparł przedsięwzięcie, powiedział też że gminy powinny 
wyraźnie sprzeciwiać się wprowadzaniu bezsensownych przepisów prawa zdaniem 
radnego „grupy lobbystów” !
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Radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski poinformował, że ustawa na podstawie 
której został opracowany projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Pabianice została znowelizowana i rozszerzona o obowiązki gminy w tym 
zakresie.!!
Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.!!
Przewodniczący Rady poddał do głosowania projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Pabianice do głosowania w wyniku, którego za Uchwałą 
Nr XVIII/147/2012 w powyższej sprawie Rada Gminy opowiedziała się 
jednogłośnie i stanowi zał. nr 5 do protokołu. !!
Uchwała Nr XVIII/148/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 
bezprzetargowej działki gminnej została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i wraz z 
uzasadnieniem stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. !!
Uchwała Nr XVIII/149/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r!
została podjęta w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 7 do niniejszego 
protokołu. !!
Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały o numerze 
roboczym XVIII/C/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2012 r. 
Wójt Gminy złożył wyjaśnienie przedstawiające się poniżej:!!
„Pabianice dn ..lutego 2012 r.!!
Pragnę przypomnieć, że w dniach 23.03.2009 r.w Urzędzie Gminy przeprowadzona 
była przez Najwyższą Izbę Kontroli  kontrola w zakresie gospodarowania środkami 
gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz zieleni gminnej i 
zadrzewień.!
W jej wyniku zakwestionowano w szczególności prawidłowość działań Urzędu 
dotyczących  wycinki drzew dokonanych w latach 2007-2008 zarzucając brak zgody 
Starostwa Powiatowego na taką wycinkę, niezależnie od przyczyn uzasadniających 
jej wykonanie.!
Należy wyjaśnić, że drzewa, których wycinka objęta była kontrolą, musiały zostać 
wycięte z uwagi na ich stan oraz bezpośrednie zagrożenie jakie wywoływały.!
Dotyczy to w szczególności .. drzew złamanych bądź przewróconych przez wiatry 
oraz drzew , które ze względu na swój stanowiły bezpośrednie zagrożenie dla życia i 
zdrowia ludzi oraz mienia, a rosnących przy drogach , szkołach i przystankach 
autobusowych nas których dzieci oczekują na dojazd do szkół, w Ośrodku Zdrowia 
w Petrykozach, LKS w Bychlewie, LKS w Piątkowisku.!
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W protokole kontroli nie zakwestionowano zasadności dokonanych wycinek, lecz 
tryb w jakim to nastąpiło – niezachowanie wymagań w zakresie uzyskania zgód na 
te wycinki.!
To z kolei spowodowane zostało okolicznościami, w jakich zdecydowana większość 
drzew była wycinana.!
Jak wskazano wyżej, część drzew stwarzała realne zagrożenie bezpieczeństwa, część 
została zniszczona przez wichury, inne  zdarzenia losowe.!
Na podstawie wniosków z tej kontroli Starostwo Powiatowe w Pabianicach 
zobowiązane było do przeprowadzenia postępowań administracyjnych i wydania 
decyzji rozstrzygających sprawę.!
W wyniku tych kilkukrotnych postępowań, najpierw prowadzonego przez Starostwo 
następnie przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze i ponownie Starostwo, 
wydane zostało 18 decyzji orzekających o obowiązku zapłacenia kar za samowolną 
wycinkę drzew. !
Po wnikliwym przeanalizowaniu tych decyzji uznano, że w zakresie 8 decyzji należy 
skorzystać z prawa odwołania.!
W zakresie  pozostałych 10 decyzji nie znaleziono podstaw do ich skutecznego 
zaskarżenia  - decyzje te stały się ostateczne.!
Na ich podstawie Gmina została zobowiązana do zapłaty kwoty w łącznej wysokości 
1938 863 zł. Korzystając z uprawnienia wynikającego z art. 88 ust. 7 Ustawy z dn.
16.04.2004 r. o ochronie przyrody  wystąpiłem do Starosty Pabianickiego z 
wnioskiem o rozłożenie w/w kwoty na 5 rocznych rat i wniosek ten został 
uwzględniony.!
Oznacza to, że kwoty rocznych rat nie będą musiały być faktycznie zapłacone lecz 
zaliczone zostaną do środków budżetu Gminy z przeznaczeniem na inwestycje i 
działania związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną oraz inne działania 
wymienione w art. 400 a ustawy o zmianie ustawy – Prawo ochrony środowiska oraz 
niektórych innych ustaw / Dz.U. Nr 215 poz. 16640 !
Odnośnie pozostałych decyzji trwa postępowanie odwoławcze, które winno 
zakończyć się na przełomie marca i kwietnia tego roku. !
Po otrzymaniu decyzji powiadomię o tym Radę” !!
Radny A. Skawiński zabierając głos w dyskusji nad powyższym stwierdził, że 
działanie takie uważa za niedopełnienie obowiązków przez pracownika Urzędu 
Gminy, któremu podległe są sprawy związane z wycinką drzew. !!
Projekt uchwały przedłożony przez Komisję Uchwał i Wniosków jest projektem 
uchwały, w którym proponuje się środki z kar przelać w całości na zadania gminy z 
zakresu ochrony środowiska, a co z pozostałą kwotą kary? Czy Wójt wyciągnął 
konsekwencje karne wobec pracownika, który nie dopełnił obowiązków. !!
Wójt poinformował, że pozbawił pracownika podwyżki uposażenia jak również 
nagrody, oczekuje również na podpowiedź w rozwiązaniu tej sprawy. !
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Przewodniczący Rady zabierając głos stwierdził, że z informacji Wójta wynika, że w 
związku z wydanymi 10 prawomocnymi decyzjami Gmina została zobowiązana do 
zapłaty kwoty w łącznej wysokości 1 938 863 zł, natomiast pozostaje jeszcze nie 
rozstrzygnięta sprawa 8 decyzji na kwotę 3 mln. zł. od których Gmina się odwołała.!
Jaka będzie procedura w związku z tym odwołaniem? – zapytał Przewodniczący !!
Wójt poinformował, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze przysłało nam teraz 2 
decyzje, które utrzymują w mocy. Od tych decyzji mamy jeszcze możliwość 
odwołania się do Naczelnego Sądu Administracyjnego.!!
Przewodniczący Rady zapytał czy było jakieś orzecznictwo w takiej sprawie 
analizowane, ponieważ taka sprawa niewątpliwie nie jest pierwszą w skali kraju !!
Radca Prawny A. Jankowski poinformował, że w tej chwili jest przekierowywana 
sprawa do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. W świetle przeanalizowanego 
orzecznictwa wynika że są różne orzecznictwa w zależności od wynikłych sytuacji 
przedstawianych w decyzjach i ich stanów faktycznych. Na pewno nie jest to 
sprawa, gdzie można by stwierdzić, że jest ona na 100% wygrana lecz szansa na 
pewno jest. Termin złożenia skargi upływa 18 kwietnia br. !!
Przewodniczący-Rady zapytał: czy nałożenie kary 3 milionów złotych musiałoby być 
uiszczone w ciągu 1 roku?!!
Mecenas poinformował, że jest to analogiczna sprawa procedowania tak jak w 
przypadku decyzji które stały się już prawomocne !!
Radny Skawiński zapytał: czy całą kwotę nałożonej kary będzie można u nas 
wykorzystać w budżecie gminy w dz. ochrony  środowiska?!
 !
Wójt Gminy w odpowiedzi: w tej chwili trudno jest odpowiedzieć na to pytanie 
dopiero w miesiącu maju br będziemy posiadali informację jaka kwota zostanie dla 
nas naliczona na jednego mieszkańca z tytułu opłat z ochrony środowiska, do tej 
kwoty można byłoby naliczyć  karę, pozostałą natomiast część kary należałoby 
odprowadzić. Istnieje też możliwość rozłożenia kary na raty na 5 rat przez okres 5 
lat.!!
Więcej pytań nie zgłoszono !!
Przewodniczący Rady zabierając głos powiedział, że niezależnie od naszej opinii do 
tego co się stało to przedłożony projekt uchwały powinniśmy przyjąć, a w 
nawiązaniu do Wójta wypowiedzi w sprawie, że oczekiwałby od Rady podania 
rozwiązania co do wyciągnięcia konsekwencji wobec pracownika na nieprawne jego 
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działania powiedział, że Rada Gminy nie jest w tej kwestii kompetentną, to działanie 
należy do wyłącznej kompetencji Wójta Gminy.!!
Uchwała Nr XVIII/150/2012 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 
2012 została podjęta w głosowaniu 13 głosami za przy 1 glosie wstrzymującym się i 
stanowi zał. nr 8 do protokołu. !!
Uchwała Nr XVIII/151/2012 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego w budżecie gminy Pabianice na 2013 rok została podjęta w 
głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 9 do protokołu. !!
Uchwała Nr XVIII/152/ 2012 w sprawie wystawienia weksla in blanco jako 
zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy o przyznanie pomocy finansowej na 
realizację operacji pod nazwą „Modernizacja Domu Ludowego wraz z 
zagospodarowaniem terenu ośrodka kulturalno – sportowego w Bychlewie została 
podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi Nr 10 do protokołu.!!
Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Jacek i Agatka naszą przyszłością. 
Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych zajęciach 
terapeutycznych i rozwijających zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie 
Pabianice”, współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego za pośrednictwem Programu Operacyjnego Kapital Ludzki-
radna Z. Kasperska zapytała czy gmina będzie miała udział własny i jakiej wysokości 
po wdrożeniu projektów, o którym jest napisane w uchwale.!!
Kierownik M. Wieczorek poinformował, że Gmina nie będzie musiała wkładać 
żadnego wkładu własnego w ten projekt. Jest to projekt zamknięty finansowany w 
całości przez Unię Europejską. Nauczyciele w naszych szkołach prowadzący te 
zajęcia będą realizowali zadanie w ramach środków zarezerwowanych na oświatę w 
budżecie gminy. Kilka dni temu otrzymaliśmy informację o pozytywnym 
zaopiniowaniu naszego projektu. !!
Więcej głosów do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono.!!
Przewodniczący Rady poddał do głosowania projekt uchwały Nr XVIII/153/2012 w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Jacek i Agatka naszą przyszłością. 
Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych zajęciach 
terapeutycznych i rozwijających zainteresowania dzieci w klasach I-III w Gminie 
Pabianice”, współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego za pośrednictwem Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 
do głosowania w wyniku, którego za uchwałą w powyższej sprawie Rada 
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opowiedziała się jednomyślnie. Uchwała Nr XVIII/153/2012 stanowi załącznik nr 11 
do głosowania.!!
Kolejnym przedłożonym przez Komisję Uchwał i Wniosków projektem uchwały był 
projekt uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z 
budżetu Gminy Pabianice i sposobu ich rozliczania, Przewodniczący Rady 
przypomniał, że uchwałę w powyższej sprawie Rada Gminy już podejmowała we 
wrześniu ubiegłego roku, następnie w związku z sugestiami Regionalnej Izby 
Obrachunkowej do podjętej, gdzie wątpliwości RIO budził między innymi zapis § 2 
ust 8 o brzmieniu: „Decyzję o przyznaniu pomocy finansowej podejmuje Wójt 
Gminy Pabianice, po uprzednim zaopiniowaniu przez Komisję Rady Gminy 
właściwej w sprawach ochrony środowiska”, przede wszystkim RIO chodziło o to, 
że nie jest zasadnym, aby Wójt Gminy przed podjęciem decyzji o przyznaniu 
pomocy finansowej występował o opinię właściwej Komisji Rady.!!
Ponieważ w przedłożonym projekcie uchwały ponownie stosuje się taki zapis 
Przewodniczący chcąc uniknąć powielania błędu zwrócił się o wyjaśnienie tej 
kwestii.!!
Radca Prawny Urzędu Gminy A. Jankowski poprosił o udzielenie mu kilku minut 
przerwy na wyjaśnienie tej sprawy.!!
Przewodniczący Rady wyraził zgodę na powyższe, przerwał kontynuowanie pracy 
Rady nad projektem uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 
celowych z budżetu Gminy Pabianice i sposobu ich rozliczania i poprosił Komisję 
Uchwał i Wniosków o przedłożenie kolejnego projektu uchwały będącego w 
porządku obrad, co Komisja uczyniła.!!
Była to uchwała Nr XVIII/155/2012 w sprawie zmian w budżecie gminy, która 
została podjęta w głosowaniu jednomyślnie i stanowi pisemny zał. nr 12 do 
protokołu. !!
Ostatnim będącym w porządku obrad projektem uchwały był projekt uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Pabianickiego. Uchwałę Nr XVIII/156/2012 w powyższej sprawie Rada podjęła w 
głosowaniu również jednomyślnie i stanowi ona zał. nr 13 do niniejszego protokołu. !!!
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Ad. pkt. 11#!!
Wójt Gminy zabierając głos w pkt. dot. odpowiedzi na interpelacje i wnioski z 
poprzedniej sesji poinformował, że przekazał odpowiedzi do zainteresowanych 
radnych na piśmie, udzielał też odpowiedzi ustnie na bieżąco podczas obrad sesji.!
Na interpelacje i wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji Wójt poinformował:!
- na  interpelację zgłoszoną przez radną Z. Kasperską dot. wykonania rowów 

przydrożnych przy drodze powiatowej na odcinku Lutomiersk – Porszewice do 
posesji p. Wojtaszczyka,  przekaże sprawę do Starostwa Powiatowego wg 
kompetencji, natomiast w sprawie dot.  uzupełnienia oświetlenia ulicznego w 
miejscowosci Porszewice w stronę Lutomierska, poinfomował, że jest już 
przygotowywana dokumentacja,!

- w sprawie realizacji  wniosków z zebrań wiejskich Wójt poinformował, że raz w 
miesiącu będzie przeglądał dokumentację z zebrań wiejskich, która wpływa do 
Urzędu Gminy,!

- w sprawie zgłoszonej przez radnego P. Kociołka dot. wpisania do budżetu gminy 
inwestycji objęcia projektem kanalizacji fragmentu wsi położonej wzdłuż drogi 
Bychlew – Terenin poinformował, że inwestycje kanalizacji będą prowadzone 
etapowo w jednym roku w części południowej gminy, w drugim roku w części 
północnej, ponadto radny otrzyma odpowiedź pisemną w tej sprawie.!

- na wniosek radnego Ł. Drewniaka w sprawie dot. przeznaczenia środków ze 
sprzedaży budynku Agronomówki w Górce Pabianickiej na projekt i budowę 
chodnika w Górce Pabianickiej od drogi krajowej 71 obok kościoła i dalej w 
kierunku Gorzewa, Wójt poinformował, że po sprzedaży tego budynku skieruje 
temat pod obrady Komisji i Rady Gminy w celu uzyskania przyzwolenia na 
powyższe działania,!

- na pytanie radnego A. Skawińskiego w sprawie organizacji ruchu na drogach w 
obrębie budowanej obwodnicy S-8 Wójt poinformował, że będzie prowadził 
rozmowy z przewoźnikiem komunikacji pasażerskiej funkcjonującej po tej stronie 
gminy. !

- w sprawie zgłoszonej przez radnego Ł. Drewniaka dot. umożliwienia dojazdu do 
pól rolnikom w obrębie budowanej drogi S-14, kierunek od kościoła w Górce 
Pabianickiej do Szynkielewa, przed posesją p. Frankowskiego ustawiony jest znak 
drogowy zakaz skrętu w lewo, Wójt powiedział, że również podejmie działania, 
aby drogi te były przejezdne dla rolników. !!

Radna Z. Kasperska zabierając głos zwróciła się do Wójta Gminy z prośbą o 
przekazanie jej odpowiedzi na piśmie na interpelację zgłoszoną na poprzedniej sesji 
Rady Gminy w sprawie przedłużenia linii komunikacji autobusowej nr 260 trasa 
Pabianice Kudrowice – Górka Pabianicka do Porszewic oraz uruchomienia 
komunikacji na tej trasie w niedziele i święta, ponieważ chciałaby przedstawić tę 
odpowiedź dyrektorowi Domu Dziecka w Porszewicach. !
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Radny A. Skawiński zadał pytanie dlaczego Gmina wyraziła w ogóle zgodę na 
zamknięcie dróg gminnych w związku z budową obwodnic i czy będą wpływać z 
tego tytułu odszkodowania dla Gminy, poza tym radny powiedział, że 2 marca br. w 
terenie odbyło się spotkanie z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg w 
związku ze zmianą organizacji ruchu w obrębie budowanej drogi S-8 i na tym 
spotkaniu nie było przedstawiciela Urzędu Gminy.  !!!
Ad. pkt. 12#!
W wolnych wnioskach i sprawach różnych sołtys sołectwa Gorzew i Okołowice  B. 
Wójcik Fater zapytała, czy będzie organizowana w tym roku zbiórka śmieci 
wielkogabarytowych na terenie Gminy, jeżeli będzie prosiła, aby nie pominąć 
mieszkańców wsi Okołowice przy tej zbiórce.!!
Wójt odpowiedział, że będzie organizowana, powiadomienia w tym temacie zostaną 
wystosowane do Gorzewa mieszkańców.!!
Ponadto sołtys Gorzewa zaprosiła Wójtów, Przewodniczącego Rady i radnych do 
wzięcia udziału w zebraniu wiejskim sołectwa Gorzew, Okołowice , które odbędzie 
się 19 kwietnia o godz. 18,00 w świetlicy wiejskiej. Pani sołtys B. Fater ogłosiła też na 
terenie swojego sołectwa stan klęski żywiołowej związanej z wymarznięciem zbóż 
ozimych. !!
W związku z tym że na salę obrad powrócił radca prawny A. Jankowski, 
Przewodniczący Rady przerwał kontynuowanie pkt. 12 wolne wnioski i sprawy 
różne i powrócił do realizacji pkt. 10 podjęcie uchwał w ppkt. h) rozpatrywania 
projektu uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z 
budżetu Gminy Pabianice i sposobu ich rozliczania. Mecenas poinformował, że w 
sprawie powyższego projektu uchwały w celu wyjaśnienia kwestii zapisu § 2 ust 8 o 
brzmieniu: „Decyzję o przyznaniu pomocy finansowej podejmuje Wójt Gminy 
Pabianice, po uprzednim zaopiniowaniu przez Komisję Rady Gminy właściwej w 
sprawach ochrony środowiska” wykonał telefon do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. RIO nie ma przeciwwskazań, aby ująć zapis, iż Wójt Gminy 
podejmuje decyzję, po uprzednim zaopiniowaniu przez Komisję Rady Gminy 
właściwej w sprawach ochrony środowiska”, ponieważ opinia taka nie jest wiążąca 
dla Wójta, nie musi być też ona pozytywna, może być też negatywna. !!
Radny A. Skawiński poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju 
pracując nad powyższym projektem uchwały optowała nad ujęciem tego zapisu, 
ponieważ dysponowała uchwałą w takiej samej sprawie Sejmiku Wojewódzkiego w 
Łodzi, gdzie dokładnie był przytoczony taki sam zapis. !
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Więcej głosów do projektu uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym 
dotacji celowych z budżetu Gminy Pabianice i sposobu ich rozliczania nie zgłoszono. !
Uchwała Nr XVIII/154/2012  w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 
jednomyślnie i stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu. !!
Przewodniczący zamknął pkt. 10 porządku obrad i powrócił do kontynuowania #
pkt. 12 porządku obrad – wolne wnioski i sprawy różne.#!
Sołtys wsi Rydzyny K. Helbik zaprosiła wszystkich do wzięcia udziału w zebraniu 
wiejskim sołectwa Rydzyny, które odbędzie się 29 marca o godz. 18:00 w Sali OSP w 
Rydzynach.!!
Radny M. Muszczak podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do opracowania 
wniosku o dofinansowanie przedsięwzięcia „Modernizacja Domu Ludowego wraz z 
zagospodarowaniem terenu ośrodka kulturalno – sportowego w Bychlewie i radnym 
wza podjęcie uchwały w tej sprawie. !!
Przewodniczący Rady A. Jaksa zapytał Wójta na jakim etapie znajdują się prace 
związane ze studium zagospodarowania przestrzennego gminy.!!
Wójt odpowiedział, że plan w dniu wczorajszym został dostarczony do Urzędu 
Gminy, będzie on wyłożony do publicznej wiadomości, o czym powiadomieni 
zostaną mieszkańcy. !!
Sołtys wsi Kudrowice zapytał, czy Urząd Gminy zastanawiał się nad 
wprowadzeniem na terenie Gminy klęski żywiołowej w związku z wymarznięcia 
zbóż. !!
Przewodniczący Rady poinformował, że stan klęski żywiołowej ogłasza Wojewoda. 
Wojewoda Łódzki nie ogłosił na terenie województwa naszego klęski żywiołowej.!!
Wójt poinformował, że zastanowi się nad powołaniem w Urzędzie Gminy Pabianice 
Komisji, do szacowania strat jakie powstały wskutek tego wydarzenia na polach u 
rolników. !!
Sołtys wsi Konin zwrócił się do Wójta Gminy ze sprawą jaka ma miejsce u niego w 
sołectwie gdzie są trzy gospodarstwa rolne, których właściciele nie żyją i nie są 
uregulowane sprawy spadkowe, nie wpływają też do gminy należności z tytułu 
opłat podatkowych w związku z czym rośnie duże zadłużenie. !!
Radny A. Skawiński zabierając głos poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała 
się na swoim ostatnim posiedzeniu z protokołem pokontrolnym RIO w zakresie 

! !17



gospodarki finansowej sołectwa Rydzyny i była prośba Komisji, aby na sesji Rady 
Gminy protokoł ten dostarczyć radnym. !
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański prostując wypowiedź swojego 
przedmówcy poinformował, że był wniosek w tej sprawie, ale dotyczył on tego, aby 
na kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej dostarczyć dokument ten wszystkim 
członkom Komisji Rewizyjnej. !!
Przewodniczący Rady A. Jaksa zwrócił uwagę, aby Komisja w swoim gronie ustalała 
sprawy pracy Komisji, porozumiewała się wewnątrz Komisji i nie przenosiła tego 
typu spraw na obrady sesji. Powiedział też, aby Przewodniczący Komisji składając 
informacje o pracy Komisji między sesjami informowali także do jakich ustaleń 
Komisja doszła na posiedzeniu Komisji.!!
Więcej spraw w punkcie wolne wnioski sprawy różne nie zgłoszono.!!!
Ad. pkt. 13. #!!
Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków 
sporządzony na XVIII sesji Rady Gminy, który został przyjęty przez Radę Gminy w 
głosowaniu jednomyślnym i stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu. !!!
Ad. pkt. 14#!
Przewodniczący Rady o godz. o godz. 11:30 zamknął obrady XVIII sesji Rady Gminy. !!!!

Obradom sesji przewodniczył:  
Przewodniczący Rady Gminy  

dr Arkadiusz Jaksa!!
Protokołowała: Urszula Czerwonka !!!!!!
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